



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 15.12.2021 kl. 18.00

Sted: Cornelius og Vöge, Hedegade 1,

Deltagere: Bestyrelse, sportschef, Kasper Hvid, Christian Stenby (afbud), Ann Svendsen (afbud) og Søren Døygaard (afbud). Ref. Claus

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden. *Godkendt med nyt pkt. 11.*
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 24.11.2021. *Godkendt.*
3. Status på trænerbemandingen. *Den er stort set uændret:*
 - *U12 mangler cheftræner, Dagmar, Malle og Liva hjælper forældretrænerne. Måske kan Rasmus, U14 hjælpe, og det vil Brian tale med ham om. De 8 bedste spillere træner og spiller nu på U13.*
 - *Nyansat cheftræner på DS må stoppe igen. Brian tager en snak med spillerne om hvilket niveau, de ønsker at spille på. Der bør være to trænere selvom der p.t. kun er knap 20 spillere. Vi bør investere i DS dels for at holde på spillerne, dels for at nå målet om første division. Brian vil tale med trænerne om muligheden i at kombinere træning for U18 og DS.*
4. Klubtrappemøde.
 - *Lars indkalder til møde januar og aftaler tidspunkt med Brian.*
 - *Michelle holder does- and dontsoplæg om some på mødet.*
5. Evt. ændringer i forventet 2021-regnskab?
 - *Der er sket mindre ændringer og der forventes et overskud på ca. 120.000.*
 - *Brian og Lars laver en trænerkontrakt på 10.000 kr. p.a. med Rasmus Baagland gældende fra juli 2021.*
 - *Lars holder møde med revisor på fredag og vil tale med ham, om vi selv kan lave nogle tjek for at sikre retvisende årsregnskab inden revisorgennemgang.*
6. Invitationer til samarbejde fra KFUM/HB Køge og HVB
 - *Brian har også fået en henvendelse fra Pierre Overgaard, som han vil videresende. Claus kontakter Lars-Christian Brask om møde sammen med Brian og Pierre.*
 - *Claus taler uforpligtende med Carsten Reinholdt om samarbejdsmuligheder herunder om vores eventuelle brug af HVB's klubhus.*



7. Status på projekt nyt klubhus

- *Dan orienterede om, at rektor på Himmelev Gymnasium har sendt en reminder til Liljeborgfonden.*
- *LOA er også en mulighed, som Dan forfølger. Andre fonde er også interessante.*
- *Projektet gennemgås på næste bestyrelsesmøde, så vi får en fælles forståelse af det, og hvilke muligheder vi forventes at få. Både Kasper og Silje inviteres som forventet kommende bestyrelsesmedlemmer med til mødet.*

8. Overvejelser om at ændre navn for også at virke interessant for unge/kvinder, se også mail af d.d.

- *Vi vil drøfte behovet og ønsket på spillermøder med U16, U18 og DS.*

9. Generalforsamling 2022

- *Indkaldelse og tidspunkt. Tirsdag d. 08.02.22 kl. 19.00*
- *Nye bestyrelsesmedlemmer (Silje Juel Rubæk og Kasper Hvid vil stille op)*

10. Næste bestyrelsesmøde. Tirsdag d. 11.01. kl. 18.00

11. Evt. honorar til formanden.

- *Vi arbejder videre med A-indkomstsmodellen, og Lars taler med revisor om, hvordan vi bedst kan administrere ordningen. Aftalen løber kun i 2022 som en forsøgsordning, og omkostningen skal tydeligt fremgå af budget 2022.*

12. Eventuelt

- *Brian kontakter Michael Pixi om næste års fodboldcamp.*
- *Nicholas har ikke afleveret nøglebrik, og Claus forfølger sagen.*
- *Kasper, fysioterapeut for RBE sender forslag til samarbejdsaftale om en dag om ugen til en pris af 20-30.000 kr. om året, som drøftes på næste bestyrelsesmøde.*
- *Michelle laver opslag til medlemmerne om deltagelse i Roskilde Festivalen, som Claus sender ud via Kluboffice.*
- *Vi skal bestræbe os på at lave kvartalsvis nyhedsbrev med nyheder fra årgangene og bestyrelsen og måske fra trænermøder.*
- *Vi drøftede kommunikationsplan med brug af forskellige platforme og intern og ekstern kommunikation. Kasper laver oplæg som grundlag for diskussion på kommende bestyrelsesmøde.*

CM/16.12.2021